

## **BESLUITENLIJST RAADSCOMMISSIEVERGADERING ONDERWIJS EN WELZIJN**

Datum: 21 juni 2017

Plaats: oude raadzaal

Tijd: 16.30-18.35 uur

### **AGENDAPUNTEN VOOR DE RAAD VAN 28 JUNI A.S.**

#### Initiatiefvoorstel D66 'Eigen regie – eigen dossier' + preadvies van het college

D66 komt nog met een op enkele punten aangepast initiatiefvoorstel

#### 1-minuut interventies:

- Martiniplaza, governance, positionering gebouw en renovaties (collegebrief)  
Op verzoek van de SP

### **TOEZEGGINGEN PORTEFEUILLEHOUDERS**

#### Wethouder Schroor:

- Eind juli ontvangt de raad naast de voortgangsrapportage nog één keer aanvullend een brief met de stand van zaken sociaal domein apart en in oktober volgt een werksessie met toelichting op o.a. inhoudelijke resultaten van diverse actoren met duiding en het verdere proces tot ontwikkeling in relatie tot de P&C cyclus.
- Streeft ernaar om nog voor het voorjaarsdebat terug te komen op de vraag of Groningen deel moet gaan uitmaken van het koplopers programma en daarbij ook de financiële consequenties in beeld brengen.
- Zorgt ervoor dat het Odensehuis niet door geldgebrek hoeft te sluiten na de zomer. De raad ontvangt in het najaar een brief hoe verder, wellicht met scenario's
- Komt, indien de raad het initiatiefvoorstel 'Eigen regie - eigen dossier' steunt eind dit jaar met een implementatieplan waarin op alle nu gestelde vragen zal worden ingegaan ook m.b.t. de dekking voor de kosten

#### Wethouder van Keulen:

- Zal in het voorstel over Martiniplaza komen met de voor- en nadelen van verschillende governance en met een goede onderbouwing hoe het uiteindelijke voorstel met het rekenkamerrapport is vervlochten

### **LTA, LIJST MOTIES/TOEZEGGINGEN, INGEKOMEN STUKKEN**

#### LTA:

- Bij het komende LTA overleg wordt de vraag naar het ontbreken van de voortgangsrapportage WIJ voor het derde kwartaal meegenomen

#### Ingekomen stukken:

Geen agendering gevraagd

### **VERSLAG VAN 7 JUNI 2017**

Het verslag wordt conform vastgesteld.